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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:926 Trafikverkets framförhållning 

Mitt i pågående pandemi beslutade Trafikverket att hastigheten på 
Västkustbanan mellan Helsingborg och Lund skulle sänkas från 180 kilometer i 
timmen till 70 på grund av nyupptäckta fel på spåret. Detta har skapat stora 
problem för Skånetrafiken som inte bara tvingats lösa situationen ”över en natt” 
utan dessutom tvingats reducera trafiken till ett tåg i timmen. Underhållet av 
tågspåret kommer att pågå under lång tid, åtminstone under flera veckor, med 
stora negativa konsekvenser för alla de som pendlar på denna sträcka.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att Trafikverket ska planera och 
utföra underhållet av de skånska tågvägarna med bättre framförhållning? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-09
Besvaras senast
2020-12-16 kl. 12.00


